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1. Inleiding 
 
De Dorpsraad van Nes aan de Amstel brengt jaarlijks, volgens Artikel 27, tweede lid, van de Verordening Dorps-
raad Nes aan de Amstel, schriftelijk verslag uit aan de gemeenteraad over de werkzaamheden in het afgelopen 
kalenderjaar. 
 
Voor u ligt het Jaarverslag van de Dorpsraad over het kalenderjaar 2009.  
 
In het verslag worden de belangrijkste zaken die zich hebben voorgedaan in 2009 besproken. Voordat daarop 
nader wordt ingegaan, wordt eerst stilgestaan bij de taak, de bevoegdheden en de samenstelling van de Dorps-
raad. Ook wordt een overzicht gegeven van de besproken onderwerpen. Daarna volgt een lijst van bouwver-
gunningen waarover de Dorpsraad advies heeft uitgebracht en tenslotte de wensenlijst van de Dorpsraad. 
 
 
2. Taak en bevoegdheden van de Dorpsraad van Nes aan de Amstel 
 
De Dorpsraad is een adviescommissie die is ingesteld bij besluit van de gemeenteraad op 18 april 1979 op 
grond van het toen vigerende artikel 61, eerste lid, sub b, van de Gemeentewet. Bij de wijziging van de Ge-
meentewet in 1992 is dit artikel 84 van de Gemeentewet geworden. 
Op grond van artikel 84, derde lid, van de Gemeentewet heeft de gemeenteraad de taken, de bevoegdheden en 
de samenstelling van een commissie geregeld. De gemeenteraad heeft dit voor de Dorpsraad vastgesteld in de 
Verordening Dorpsraad Nes aan de Amstel. 
 
De eerste Dorpsraad is geïnstalleerd op woensdag 29 augustus 1979. De Dorpsraad is voortgekomen uit het 
destijds bestaande "Comité Nesser Belang". Evenals dit comité destijds draagt de Dorpsraad een niet-politiek 
karakter. 
De Dorpsraad geeft, als territoriale commissie, advies betreffende alle aangelegenheden die van belang zijn 
voor een bepaald gebied van de gemeente Amstelveen, namelijk Nes aan de Amstel, meer specifiek het gebied 
dat bestaat uit het stemdistrict Nes aan de Amstel. Dit gebied wordt grosso modo omgrensd door de Amstel, de 
Hollandse Dijk, de Middenweg van de Bovenkerker Polder, voormalig A3 tracé en Langs de Akker. 
 
Uit de artikelen 2 en 20 van de Verordening Dorpsraad Nes aan de Amstel blijkt dat de Dorpsraad tot taak heeft 
de gemeenteraad, het college van burgemeester en wethouders en de burgemeester gevraagd en ongevraagd 
te adviseren betreffende alle aangelegenheden die van belang zijn voor Nes aan de Amstel. 
De Dorpsraad beschikt uitsluitend over adviserende bevoegdheden. 
 
Burgemeester en wethouders zijn tevens verplicht over een aantal onderwerpen in een zo vroeg mogelijk stadi-
um het advies van de Dorpsraad in te winnen. 
Artikel 21 van de Verordening Dorpsraad van Nes aan de Amstel bepaalt onder meer dat: 

• indien burgemeester en wethouders de Dorpsraad om advies vragen over een aangelegenheid, waaromtrent 
aan de gemeenteraad een voorstel moet worden uitgebracht, het advies van de Dorpsraad ter kennis wordt 
gebracht van de gemeenteraad; 

• indien een advies van de Dorpsraad een afwijking van een voorstel van burgemeester en wethouders of een 
keuze uit verschillende mogelijkheden inhoudt, de Dorpsraad zijn keuze motiveert; 

• indien een advies van de Dorpsraad aan de gemeenteraad en/of burgemeester en wethouders een ingrij-
pende verandering in Nes aan de Amstel betreft, de Dorpsraad tevoren de inwoners kan raadplegen door 
een openbare vergadering te beleggen dan wel op een andere wijze de bij de bewoners levende gevoelens 
te peilen; 

• indien burgemeester en wethouders bij het nemen van een besluit afwijken van een advies van de Dorps-
raad, er door het college van burgemeester en wethouders vooraf overleg wordt gepleegd met het Dagelijks 
Bestuur van de Dorpsraad; 

• indien de gemeenteraad dit wenselijk acht, dan wel de Dorpsraad daarom verzoekt, kan een door de Dorps-
raad uit zijn midden aan te wijzen lid de gelegenheid worden geboden in de vergadering van de raad het 
standpunt van de Dorpsraad en/of een minderheid van de Dorpsraad ter zake van het uitgebrachte advies 
toe te lichten. Hetzelfde geldt ten aanzien van burgemeester en wethouders en betrokken commissie(s) van 
bijstand. 
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Het gaat hierbij om de volgende onderwerpen: onderwijs, cultuur, recreatie, sport, gezondheidszorg en sociale 
zorg, verkeer en vervoer, wonen en ruimtelijke ordening, openbare werken en milieu. 
Per onderwerp wordt een aantal specifieke zaken genoemd, namelijk: 
 

• Onderwijs: 
 de stichting, bouw, uitbreiding, verbouw en opheffing van scholen voor openbaar kleuter- en basisonderwijs, 

het openbaar buitengewoon en voortgezet onderwijs, alsmede het bijzondere onderwijs en de planning van 
voornoemd onderwijs. 

 

• Cultuur, recreatie, sport, gezondheidszorg en sociale zorg: 
a. de stichting, bouw, uitbreiding, verbouw en opheffing van accommodaties op het gebied van cultuur, re-

creatie, sport, gezondheidszorg en sociale zorg en de subsidiëring daarvan; 
 b. monumentenzorg: plaatsing op monumentenlijst en de aankoop, verkoop, verbouw en restauratie van 
  panden. 
 

• Verkeer en vervoer: 
 a. verkeers- en vervoersplan; 
 b. verkeerscirculatieplan; 
 c. openbaar vervoer; 
 d. verkeersbesluiten, plaatsing verkeersborden en verkeerslichten. 
 

• Wonen, Ruimtelijke ordening en Stadsontwikkeling: 
 a. bestemmingsplan; 
 b. anticipatieprocedure, anders dan op grond van een vastgesteld (globaal)  bestemmingsplan; 
 c. structuurplan; 
 d. streekplan; 
 e. afgifte bouwvergunningen. 
 

• Stadsbeheer: 
a. verandering van inrichting dan wel bestemming van gemeente-eigendommen; 
b. aanleg van straten, fiets- en voetpaden, wegen, bruggen en andere kunstwerken; 
c. aanleg van waterwegen, vaarten en sloten (voor zover vallend onder de verantwoordelijkheid van de     
     gemeente); 
d. plaatsing van straatmeubilair; 
e. inrichting van openbaar groen. 
 

• Wet milieubeheer, Wet bodembescherming en milieu: 
a. Wet milieubeheervergunningen; 
b. ontwerp besluit Gedeputeerde Staten Noord-Holland inzake voorgenomen bodemsaneringen; 
c. (licht)reclames; 
d. toepassing van de verordening op het weren van overlast in woonstraten, leefbaarheid; 
e. opslag en vervoer van gevaarlijke stoffen. 
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3.       Verkiezing van de Dorpsraad 
 
Overeenkomstig artikel 6 vierde lid van de Verordening Dorpsraad van Nes aan de Amstel treden de leden af 
met ingang van de eerste dinsdag van september in het eerste kalenderjaar na het aftreden van de leden van 
de gemeenteraad. De eerstvolgende verkiezingen zullen plaatsvinden in 2011. 
 
 
4. Samenstelling van de Dorpsraad 
 
De Dorpsraad bestaat uit zeven leden. Er is een Algemeen Bestuur en een Dagelijks Bestuur. 
 
Het Algemeen Bestuur bestaat, vanaf de installatie op 4 september 2007, uit de volgende leden: 

• Joop Goertz 

• Nico Hoogendoorn 

• Dick de Jong 

• Kees Lambalk 

• Cor Portengen 

• Herman Ruhe 

• Henk van Schaik 
 
Het Dagelijks Bestuur werd gevormd door: 

• Joop Goertz voorzitter 

• Herman Ruhe plaatsvervangend voorzitter 

• Kees Lambalk lid 
 
De Dorpsraad wordt in de vervulling van zijn taak ter zijde gestaan door een secretaris. De secretaris is een 
door burgemeester en wethouders aangewezen en in dienst van de gemeente Amstelveen zijnde ambtenaar. 
Het secretariaat wordt vervuld door: 
 

• mevrouw Inge Ellens. 
             (werkzaam op de afdeling Beleid als management assistent) 

• (plaatsvervangend secretaris) 
             (deze zal, in overleg met de gemeentesecretaris, nog worden vastgesteld) 
 
 
5. Vergaderingen van de Dorpsraad van Nes aan de Amstel 
 
Het Algemeen bestuur van de Dorpsraad vergadert in de regel elke tweede dinsdag van de maand. De maan-
den juli en augustus worden hierbij niet meegerekend. De Dorpsraad heeft in 2009 twaalf keer vergaderd, waar-
van twee vergaderingen besloten waren. 
 
Evenals in de voorgaande jaren werden de vergaderingen gehouden in het Dorpshuis (“De Nesse”) van Nes 
aan de Amstel aan de Pastoor van Zantenlaan 33. 
 
De eerder genoemde besloten vergaderingen vonden plaats op 7 april (voorbereiding geplande Bezoek van 
B&W aan Nes aan de Amstel) en 3 november (evaluatie werkwijze en taakverdeling Dorpsraad). 
 
Aangezien de vergaderingen van de Dorpsraad in beginsel openbaar zijn, wordt de agenda telkens de woens-
dag voorafgaande aan de vergadering gepubliceerd in het Amstelveens Weekblad, in het maandelijkse Informa-
tiebulletin van de Dorpsraad en op de website van Nes aan de Amstel: www.nesaandeamstel.nl . 
 
Om de besluiten van de Dorpsraad zo zorgvuldig mogelijk te laten nemen, worden aanvragers van vergunnin-
gen en belanghebbenden bij agendapunten uitgenodigd tijdens de desbetreffende vergadering aanwezig te zijn. 
Zo bestaat voor hen de mogelijkheid een nadere mondelinge toelichting te geven en kan er een gedachtewisse-
ling plaatsvinden tussen de leden van de Dorpsraad en de belanghebbende. 
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Ook nodigt de Dorpsraad, waar mogelijk, deskundigen uit om een bepaalde kwestie van een toelichting te voor-
zien. In 2009 betrof dit: 
 

• 9 juni: geplande Waterbergingsgebied bij de Nesserlaan door de heren Verkaik en Ykema van Apollo 
Watermanagement (namens Waternet). 

 

• 13 oktober: VGP, Alderstafel en andere aspecten van de ‘Schiphol-problematiek’ door de heer Jan 
Griese van SWAB / BLRS (‘Schiphol Werkgroep Amstelveen Buitenveldert’ / ‘Behoud Leefmilieu Regio 
Schiphol’). 

 
De belangstelling voor de vergaderingen van de Dorpsraad is onveranderd groot. Het aantal aanwezigen op de 
publieke tribune varieert tussen de tien en vijfentwintig personen. Ook geven leden van de gemeenteraad of an-
dere vertegenwoordigers van partijen uit de gemeenteraad regelmatig acte de présence op de publieke tribune. 
Verder zijn de buurtregisseur (vertegenwoordiger van de politie) en de teamleider van Wijkbeheer Zuid, meestal 
bij de vergadering aanwezig. Het publiek wordt, na het officiële gedeelte van de vergadering, in de gelegenheid 
gesteld vragen te stellen en/of opmerkingen te maken. Daarvan wordt veelvuldig gebruik gemaakt. 
 
Het Dagelijks Bestuur van de Dorpsraad vergadert (uitzonderingen daargelaten) op de woensdagavond vooraf-
gaand aan de vergadering van het Algemeen Bestuur van de Dorpsraad. Deze vergaderingen worden gehou-
den op de huisadressen van de leden van het Dagelijks Bestuur. 
Het voorbereiden van de vergaderingen van het Algemeen Bestuur behoort tot de belangrijkste taken van het 
Dagelijks Bestuur. Het voorziet de geagendeerde onderwerpen zoveel mogelijk van advies. 
Daarnaast informeert het Dagelijks bestuur in het kwartier voorafgaande aan de openbare vergadering het Al-
gemeen Bestuur over datgene wat het verder heeft besproken.  
Verder vertegenwoordigt het Dagelijks Bestuur de Dorpsraad bij officiële gelegenheden en in besprekingen met 
besturen en/of vertegenwoordigers van andere instanties. 
 
 
6. Publiciteit 
 
De agenda van de openbare vergaderingen van de Dorpsraad wordt gepubliceerd in het Amstelveens Week-
blad. Daarnaast ook in het groene Informatiebulletin dat door de Dorpsraad maandelijks wordt gepubliceerd en 
dat in de week voorafgaand aan de vergadering van de Dorpsraad huis aan huis wordt bezorgd in Nes aan de 
Amstel. Ook wordt het Informatiebulletin in beperkte mate verspreid in het tegenover Nes aan de Amstel gele-
gen Nessersluis (gemeente De Ronde Venen) welks bewoners vaak georiënteerd zijn op Nes aan de Amstel 
(school, kerk, verenigingsleven).  
Zodoende kunnen alle inwoners van Nes aan de Amstel, het buitengebied en Nessersluis zich op de hoogte 
stellen van de onderwerpen die in de vorige vergadering aan de orde zijn geweest en worden zij geïnformeerd 
over de datum, tijd, plaats en agenda van de volgende vergadering van de Dorpsraad. Het Informatiebulletin 
wordt ook verspreid onder de leden van het college van burgemeester en wethouders en de gemeenteraad. 
 
Omdat in de praktijk is gebleken dat het vrijwel onmogelijk is om drie websites consistent actueel te houden, 
heeft de Dorpsraad er voor gekozen om op zowel de gemeentelijke website:  
http://www.amstelveen.nl/web/show?id=52312&langid=43   
 
als op de website van Wijkplatforms Amstelveen:  
http://www.wijkplatforms-amstelveen.nl/nes-aan-de-amstel/   
 
uitsluitend nog “statische informatie” over de Dorpsraad te vermelden met een “link” naar de website van Nes 
aan de Amstel: http://www.nesaandeamstel.nl/ voor alle actuele zaken, agenda’s, notulen, informatiebulletins, 
correspondentie, jaarverslagen, etc. 
  
 
7.       Externe Betrekkingen 
 
De Dorpsraad onderhoudt vanzelfsprekend vooral veel contacten met de Gemeente Amstelveen in al haar ge-
ledingen.  
 
Voor wat betreft het ‘onderhoud van de buitenruimte’ vooral ook met de teamleider Wijkbeheer Zuid, dhr. Ton 
van Oostwaard, die ook regelmatig bij de vergaderingen van de Dorpsraad aanwezig is. 

http://www.amstelveen.nl/web/show?id=52312&langid=43
http://www.wijkplatforms-amstelveen.nl/nes-aan-de-amstel/
http://www.nesaandeamstel.nl/
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De voorzitter van de Dorpsraad participeert in het Platform Integrale Veiligheid van de gemeente.  
 
De buurtregisseur van de Politie Amsterdam Amstelland, dhr. René Grigoleit, is vrijwel altijd aanwezig bij de 
vergaderingen van de Dorpsraad. 
 
Daarnaast nemen DB-leden van de Dorpsraad ook deel aan de vergaderingen van het OBA (Overleg Buurtbe-
heer Amstelveen), waar de Dorpsraad en de Wijkplatforms onderling overleg plegen en periodiek ook overleg-
gen met de voor participatie verantwoordelijke wethouder. Dit overleg wordt georganiseerd en verslagen door 
Stichting Cardanus. 
 
Ook zijn DB-leden van de Dorpsraad waar mogelijk aanwezig bij overleg met betrekking tot de Bovenkerkerpol-
der. Bij de inrichting van ‘onze polder’ zijn dermate veel gremia betrokken, dat het vaak moeilijk (zo niet onmo-
gelijk) is om het ‘totaalplaatje’ te kunnen overzien. 
 
De Dorpsraad is lid van de Vereniging van Kleine kernen in Noord-Holland ( http://www.vvkknh.nl/index.php ) en 
daarmee indirect lid van de Landelijke Vereniging voor Kleine Kernen (http://www.lvkk.nl/ ). 
 
Leden van de Dorpsraad participeren verder in vergaderingen, congressen, seminars, cursussen, klankbord- of 
focusgroepen van organisaties die als relevant voor (de Dorpsraad van) Nes aan de Amstel worden be-
schouwd, zoals: Gemeente, Provincie, PRIMOnh, Cardanus, VvKkNH, etc. 
 
 
8. Correspondentie 
 
De Dorpsraad heeft in het jaar 2009 twaalf (advies-)brieven verzonden met betrekking tot de volgende onder-
werpen: 
 

• Vraag m.b.t. de aanleg van een Jaagpad langs de Amstel. 

• Fietspadenplan. Verzoek hierbij betrokken te worden. 

• Aandacht gevraagd voor gaslekken in Nes aan de Amstel. 

• Plaatsing defibrillator (AED) in buitenkast. 

• Opslagcontainer Oranjecomité. 

• Aanvraag voor aanschaf pagers uit de Regeling Kleine Veiligheidsprojecten. 

• Aanvraag voor bijdrage t.b.v. de aanschaf van drie AED’s bij ‘Zorg & Zekerheid’ (3x). 

• Budgetten kwaliteitsimpuls. 

• Routering verkeer Hollandsche Dijk nabij de nieuwe N201. 

• (Steun) lidmaatschap VGP. 
 

Brieven van de Dorpsraad staan integraal op de website van Nes aan de Amstel. 
 
Verder zijn er vele uitwisselingen van informatie per e-mail geweest met diverse ambtenaren en afdelingen van 
de gemeente en anderen, al dan niet over onderwerpen als genoemd in bovenstaande lijst. 
 

 
9.      Overzicht van behandelde onderwerpen 
 
De meest in het oog springende onderwerpen die door de Dorpsraad in 2009 zijn behandeld, worden hierna kort 
besproken: 
 

• Gaslekken in Nes aan de Amstel 
Rond de jaarwisseling 2008-2009 waren er op meerdere plaatsen gaslekken in het dorp. Bij de reparatiewerk-
zaamheden moest de brandweer zelfs een aantal keren aanwezig zijn. Dit leidde tot onrust onder de Nesser be-
volking en op 22 januari heeft de Dorpsraad hierover een brief (met kopie aan de burgemeester) aan Eneco ge-
schreven. Per brief van 10 maart antwoordde Eneco / Stedin met de belofte om op korte termijn onderzoek te 
doen met detectieapparatuur en zonodig structurele maatregelen te zullen nemen. Aldus geschiedde. 
 

• Voortgang Project Melkfabriek (woningbouw) 

http://www.vvkknh.nl/index.php
http://www.lvkk.nl/
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Bij het Project Melkfabriek is enige vertraging opgetreden. Op de ingezonden reactieformulieren n.a.v. de infor-
matieavond in Nes in december 2008 is door de gemeente gereageerd met een Nota van Beantwoording. 
Deze nota is voorgelegd aan de Dorpsraad en daar instemmend besproken.  
Vervolgens is de Nota van Uitgangspunten in de Gemeenteraad besproken en vastgesteld. Doordat er vragen 
zijn gesteld m.b.t. de rechtposities van de eigenaren, heeft wethouder Pols besloten om de zaak  enige tijd uit te 
stellen. Het streven was om de wijziging Bestemmingsplan Buitengebied te realiseren omstreeks oktober 
2009. Aan de ontwerpen van de gebouwen werd intussen doorgewerkt. De Nota van Uitgangspunten voor het 
Project Melkfabriek werd weliswaar vastgesteld door de Gemeenteraad, maar vanwege de financiële crisis is de 
markt voor dure appartementen minder aantrekkelijk geworden. Ook zijn er bezwaren ingediend van omwonen-
den. Er lopen gesprekken tussen de gemeente, projectontwikkelaar en architect om te zien wat mogelijk is. 
Wethouder Pols houdt vooralsnog vast aan de Nota van Uitgangspunten. Mochten er toch wijzigingen komen, 
dan zullen deze worden besproken met de Dorpsraad en eventueel weer aan de bewoners van Nes worden 
gepresenteerd. Makelaar Brockhoff heeft in december naar alle belangstellenden voor het Project Melkfabriek 
een e-mail gestuurd waarin werd medegedeeld dat de projectontwikkelaar heeft besloten geen uitvoering aan 
de plannen te geven wegens de recessie. Navraag bij dhr. Appelman van de gemeente leerde dat hier geen 
sprake van is. De eerder aangekondigde wijzigingen in het plan zijn nog wel degelijk in voorbereiding. Wordt 
vervolgd. 
 

• Voormalige St. Josephschool 
De school (gemeentelijk monument) heeft al geruime tijd de bestemming hotel-restaurant en is verkocht aan 
een beoogde exploitant, die ook al de benodigde vergunningen heeft. Het gebouw is weliswaar verkocht, maar 
blijkt nog steeds niet afgenomen te zijn door de koper. De Dorpsraad maakt zich ongerust over de voortschrij-
dende verloedering van het gebouw en dringt aan op aktie door de gemeente. Wordt vervolgd. 
 

• AED (defibrillator) 
Vorig jaar rapporteerde de Dorpsraad de plaatsing van een AED aan de buitenmuur van dorpshuis ‘De Nesse’. 
Dankzij een subsidie van de gemeente (‘Regeling Kleine Veiligheidsprojecten 2009’) hebben tien Nesser 
EHBO-ers intussen de beschikking gekregen over een ‘pager’ waarmee zij automatisch worden opgeroepen als 
er vanuit Nes een 112-melding wordt gedaan. 
Gezien de relatief slechte bereikbaarheid van Nes voor ambulances, zou de Dorpsraad graag nog één of meer-
dere AED’s willen plaatsen. Hiervoor is ondersteuning gevraagd bij Zorg & Zekerheid, maar deze aanvraag is 
(herhaaldelijk) afgewezen. De hoop is nu gevestigd op de gemeente, die beloofd heeft hier naar te zullen kijken 
zodra de lopende inventarisatie binnen de gemeente is afgerond. Wordt vervolgd. 
 

• Bezoek College van B&W aan Nes aan de Amstel op 30 juni 2009 
Helaas waren burgemeester Van Zanen en wethouder Veenboer verhinderd. Desondanks een plezierig (ook 
door het prachtige fietsweer) en nuttig bezoek. Het uitgebreide verslag van dit bezoek (dat tevens kan dienen 
als een afspraken- en wensenlijst van de Dorpsraad) treft u aan als bijlage bij dit jaarverslag. 
 

• Waterbergingsgebied nabij het gemaal aan de Nesserlaan 
Bij de Dorpsraadsvergadering van 9 juni hebben de heren Verkaik en Ykema van Apollo Watermanagement 
(namens Waternet) een presentatie gegeven van de plannen voor een extra waterberging in de Bovenkerker-
polder. Alle facetten worden meegenomen, ook het agrarisch gebruik en recreatie. Er zullen damwanden komen 
en het water zal via duikers de percelen in stromen. De watergang wordt breder en er komen bloemrijke oevers. 
De Dorpsraad heeft tijdens het bezoek van B&W aangedrongen op het (tenminste gedeeltelijk) toegankelijk ma-
ken van het gebied voor wandelaars door middel van een bruggetje. Ook is in dit verband de behoefte aan het 
verlengen van het (ten westen van de Middenweg BP al bestaande) wandelpad langs de Nesserlaan nogmaals 
onder de aandacht gebracht. Dus verlengen van de Middenweg BP tot aan de Amstel (of in ieder geval tot aan 
de Ringdijk BP). 
 

• Golfbaan 
In februari 2009 is vernomen dat er een aanvraag lag van Grontmij om (in opdracht van dhr. Loogman) alvast te 
beginnen met graafwerkzaamheden. Tevens is gevraagd om de ‘keur’ van het Waterschap te wijzigen. Alles 
gebaseerd op het bestemmingsplan uit 1958 (!). Er zou geen aanlegvergunning nodig zijn. De Stichting Be-
schermers Amstelland heeft bezwaar aangetekend en een advocaat in de arm genomen. Ook zijn er kamervra-
gen gesteld en heeft het ministerie van VROM bezwaar aangetekend. De Dorpsraad heeft bij de gemeente ge-
meld dat er moet worden gewacht op (goedkeuring van) de bouwaanvragen alvorens te starten met het grond-
werk. Dit temeer omdat er ook nog een bodemprocedure loopt. De vergunningaanvragen die bij de gemeente 
zijn ingediend zijn voor vijf bouwwerken (samen een golfbaan opleverend), zoals parkeerplaatsen, verlichting, 
schuilhutten, etc. De Dorpsraad heeft bezwaar aangetekend tegen deze bouwvergunningen maar is niet ont-
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vankelijk verklaard. Zie ook blz. 10. Inmiddels zijn de vergunningen door de gemeente verleend. De Dorpsraad 
kan nu niet anders meer dan afwachten hoe het afloopt met de bodemprocedure en de stellingname van VROM 
en de Provincie Noord Holland. 
 

• Boekje ‘Wegwijs in Nes aan de Amstel’ 
Na vijf jaar is er weer een nieuwe versie van dit nuttige boekje gemaakt. Het bevat allerlei informatie over Nes 
aan de Amstel in de ruimste zin en ook een telefoonlijst Van Nes aan de Amstel en Nessersluis. Op 11 februari 
is het 1e exemplaar aan burgemeester Van Zanen overhandigd. Het boekje is huis aan huis verspreid in het 
dorp. Het eerste exemplaar is gratis voor Nessers. Extra exemplaren kosten € 3 per stuk. De Dorpsraad is de 
vrijwilligers van de werkgroep die dit boekje mogelijk hebben gemaakt, grote dank verschuldigd. 
 

• Verkeersveiligheid 
Ook in 2009 was er weer aandacht nodig voor de verkeerssituatie op de Amsteldijk Zuid en De Nesserlaan. Op 
de Nesserlaan wordt veel te snel gereden. Gevaarlijk voor fietsers en voetgangers (daar waar nog geen wan-
delpad is) Het wegdek is in zeer slechte conditie. Op de Amsteldijk Zuid zijn nieuwe portalen beloofd, voorzien 
van opvallende snelheidswaarschuwingen (knipperlichten). Deze waren ultimo 2009 helaas nog niet geplaatst.  
De verkeerssituatie nabij de veerpont naar Nessersluis was onveranderd chaotisch. In 2008 is melding gemaakt 
van het feit dat de berm langs de Amsteldijk stelselmatig kapot wordt gereden. Dhr. Van Oostwaard, teamleider 
van Wijkbeheer, heeft ervoor gezorgd dat er ‘halve bollen’ in de berm zijn geplaatst op diverse punten, waar-
door dit probleem deels is opgelost. Ook zijn er ‘halve bollen’ in de dorpskern geplaatst om fout parkeren nabij 
het restaurant te voorkómen.  
Sinds de bus (lijn 149) over de Nesserlaan rijdt, gebeurt het regelmatig dat automobilisten de busbaan naar 
Waardhuizen (fietspad) als sluiproute gebruiken. Op regelmatige controle wordt aangedrongen.  
Een afspraak met de verkeersdeskundige van de gemeente om deze en andere verkeersproblemen te bespre-
ken zal worden gepland. 

 

• Bovenkerkerpolder 
Amstelgroen heeft op 13 oktober een inloopavond verzorgd over haar plannen in de Bovenkerkerpolder. Dit viel 
samen met de vergaderavond van de Dorpsraad en werd daarom georganiseerd in de pastorie van de St. Ur-
banuskerk. Aangezien ook de leden van de Dorpsraad deze presentatie wilden bijwonen is de vergadering van 
de Dorpsraad tot een later uur uitgesteld. 
De Dorpsraad heeft vele wensen m.b.t. de (inrichting van) de Bovenkerkerpolder, de Middenweg BP en de 
Nesserlaan. Deze zijn terug te vinden in het bijgevoegde verslag van het bezoek van B&W. 

 

• Onderhoud van de Buitenruimte 
In overleg met Wijkbeheer zijn er ‘halve bollen’ geplaatst op strategische plaatsen langs de Amsteldijk Zuid. Ook 
zijn er extra zitbanken gekomen. Er is nog het nodige achterstallige onderhoud te verrichten aan (onder meer) 
het speelterrein Freeness+ en nabij de zandbak bij het ‘geitenweitje’. Dit is ook meermaals toegezegd, maar de 
uitvoering laat nog op zich wachten. 
Er werd geconstateerd dat het dorp nogal ‘verrommelde’ door (onder meer) kriskras geplaatste aanhangers, ca-
ravans en boottrailers. De buurtregisseur heeft hierop actie ondernomen en het dorp zal hierop op gezette tijden 
worden geïnspecteerd. 
 
 
10. Adviezen over aanvragen voor bouwvergunningen en dergelijke 
 
Met de afdeling Vergunningen en Ontheffingen van de gemeente is afgesproken dat de Dorpsraad ook normale 
aanvragen (die volgens de Woningwet niet geweigerd kunnen/mogen worden), ter kennisname zal ontvangen. 
Met haar kennis van de lokale omstandigheden kan de Dorpsraad dan, waar nodig, van advies dienen indien 
het bouwplan implicaties heeft voor de omgeving buiten het directe bouwplan (denk aan parkeergelegenheid en 
dergelijke). Deze afspraak geldt niet voor zogenaamde lichte bouwvergunningen. 
 
Met betrekking tot artikel 19 Wro procedures (strijdigheid met het bestemmingsplan) worden de aanvragen voor 
advies voorgelegd aan de Dorpsraad die daarop een advies dient uit te brengen. Het advies wordt in een zo 
vroeg mogelijk stadium gevraagd. In dat stadium beschikt de Dorpsraad alleen over aanvraag, tekeningen en 
het advies bij deze zogenaamde “groenlichtprocedure”. 
 
Voor artikel 17 Wro procedures (tijdelijke bouwsels) geldt hetzelfde. 
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De Dorpsraad heeft in 2009 over acht aanvragen voor een vergunning/ontheffing advies uitgebracht: 
 

Naam Perceel Aard van de 
aanvraag 

Advies van de Dorpsraad 

G.J. Loogman Ringdijk BP 4 Golfbaan. 
 
Vijf deelver-
gunningen 
t.b.v. de aan-
leg. 

De Dorpsraad heeft de vijf aanvragen in de verga-
dering van 10 maart besproken. De Dorpsraad heeft 
bezwaar gemaakt per brief van 7 april. Ook heeft 
de voorzitter op 16 juli de bezwaren toegelicht in 
een hoorzitting van de ‘Commissie voor de Be-
zwaarschriften’. Vervolgens is het bezwaar van de 
Dorpsraad per brief van het Gemeentebestuur van 
4 augustus (op formele gronden) niet ontvankelijk 
verklaard. 

Fam. Jacobs Ringdijk BP 16a Vergroten van 
een woon-
huis. 

De Dorpsraad heeft deze aanvraag in de vergade-
ring van 10 maart besproken. Geen bezwaar. 
 

IJdoorn B.V. 
(M. Veldhuisen) 

Wijde Blik 17 Verhogen ge-
deelte van het 
dak. 

De Dorpsraad heeft deze aanvraag in de vergade-
ring van 14 april besproken. Geen bezwaar. 
 

J. van Schaik Ringdijk BP 5-6 Gedeeltelijk 
vernieuwen en 
veranderen 
van een ar-
beidershuisje  

De Dorpsraad heeft deze aanvraag in de vergade-
ring van 14 april besproken. Geen bezwaar. 
 

H.A. van der 
Meer 

Amsteldijk Zuid 204 c Vergroten van 
woonhuis en 
garage/berg. 

De Dorpsraad heeft deze aanvraag in de vergade-
ringen van 14 april en 12 mei besproken. Geen be-
zwaar. 
 

Gemeente Am-
stelveen 

Hollandsche Dijk nabij 
de nieuwe N201 

Routering 
verkeer (open 
maken Che-
mieweg in 
Uithoorn) 

De Dorpsraad heeft deze aanvraag in de vergade-
ring van 12 mei besproken. 
Dit wordt als een verbetering gezien mits er geen 
toename van sluipverkeer ontstaat. Aldus gemeld 
per brief van 3 juni. 

VMA Projectont-
wikkeling 

Amsteldijk (ter hoogte 
van) 180. 
 
(2X) 

Oprichten van 
3 woningen 
en 4 garages. 

De Dorpsraad heeft deze aanvraag in een DB ver-
gadering (tijdens het zomerreces) besproken en de 
Dorpsraad schriftelijk geconsulteerd. Gemeld in de 
vergadering van 8 september. Geen bezwaar. 
Wel zijn er op 9 augustus een zestal opmerkingen 
naar de gemeente gestuurd m.b.t. nog benodigde 
aanpassing bestemmingsplan, veiliger plaatsing, 
wateroverlast en (kritiek op) inpassing.  

J. van der Lelie Amsteldijk Zuid 162 Veranderen 
van een op-
slagruimte. 

De Dorpsraad heeft deze aanvraag in een DB ver-
gadering (tijdens het zomerreces) besproken en de 
Dorpsraad schriftelijk geconsulteerd. Gemeld in de 
vergadering van 8 september. Geen bezwaar. 
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11.     Financiële zaken 
 
Alle fondsen uit de Kwaliteitsimpuls zijn intussen besteed. De Dorpsraad ziet terug op een weliswaar trage, 
maar per saldo zeer succesvolle afwikkeling van dit project. Het dorp (w.o. Basisschool De Zwaluw, Dorpshuis 
De Nesse, Scouting De Jonge Woudlopers, IJsclub Onder Ons, EHBO-vereniging St. Veronica, e.v.a.) is verrijkt 
met een flink aantal nieuwe ‘spullen’, die veelvuldig gebruikt worden.  
In de brochure ‘Kwaliteitsimpuls: Wat heeft het opgeleverd?’ van de gemeente (februari 2010) wordt vooral de 
aandacht gevestigd op de ‘zwemsteiger’’ aan de Amstel. Een aanwinst waar vooral de Nesser jeugd al enkele 
zomers van heeft kunnen genieten en die ook nog een ‘dependance’ in De Zwarte Kat heeft gekregen. 
 
De Dorpsraad beschikte in 2009 ook weer over het zogenaamde leefbaarheidsbudget (ook wel activiteitenbud-
get genoemd). Als ‘kleine wijk’ in de termen van dit budget heeft de Dorpsraad de beschikking over € 1.816 per 
kalenderjaar (‘grote wijken’ krijgen € 3.632). Dit geld is bedoeld voor activiteiten die de leefbaarheid in het dorp 
(in de ruimste zin) bevorderen. 
 
In 2009 zijn de volgende bedragen aan de volgende doelen uitgekeerd: 
 

 Restant van 2008   €     547 

 Budget 2009   €  1.816 

     

 Totaal te besteden in 2009   €  2.363 

     

1 Oranje Vereniging ‘Prinses Beatrix’ Sanitaire voorzieningen dorpsfeest €     333  

2 Dorpsraad van Nes aan de Amstel Uitbreiding website Nes aan de Amstel €     375  

3 Volleybalclub ‘VC De Nes’ Bijdrage organisatie dorpstoernooi €     250  

4. Vereniging ‘Nesser Dames’ Bijdrage organisatie speciale avonden €     250  

5. Kinderballetschool Bijdrage aanschaf verrijdbare spiegels €     350  

6 Initiatiefnemers ‘Tarzan Festival’ Bijdrage organisatie festival €     250  

7. Basisschool ‘De Zwaluw’ Bijdrage schoolreisje €     250  

8. Handwerkclub Nes aan de Amstel Eenmalige bijdrage (sterk verhoogde) 
zaalhuur 

€     305  

     

 Totaal besteed in 2009  €  2.363  

 
 
 
12.  Wensenlijst. 
 
De Dorpsraad verwijst dit jaar voor haar openstaande wensen naar bijgevoegd verslag van het bezoek van 
B&W aan Nes aan de Amstel op 30 juni 2009. 
 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de Dorpsraad van 12 oktober 2010. 
 
De Dorpsraad van Nes aan de Amstel, 
 
 
de secretaris, de voorzitter, 
 
 
 
 
 
 
mw. I.M. Ellens J. Goertz 
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Onderwerp: 

Werkbezoek B&W aan Nes aan de Amstel  

Datum: 

30 juni 2009 

Plaats: 

’Onderweg’ en in Dorpshuis ‘De Nesse’. 

Datum verslag: 

18 maart 2010 

Opgesteld door: 

Inge Ellens 

Doorkiesnummer: 

(020) 540 47 27 
E-mail: 

i.ellens@amstelveen.nl 
 

 Aanwezig; 

B&W Amstelveen: Wethouders Groot, Hellen-
dall, Pols en Tabak. 
Dorpsraad: de heren Goertz, Hoogendoorn, 
Lambalk, Portengen, Ruhe en van Schaik. 
Gemeente: o.m. de heren Beijer, van 
Oostwaard en Schulz. Mevrouw van Welie. 
Overigen: een aantal bewoners van Nes. 

Afwezig: 

B&W Amstelveen: Burgemeester van Zanen 
en wethouder Veenboer. 
Dorpsraad: de heer de Jong. 
Buurtregisseur politie: de heer Grigoleit. 
Kopie aan:  

Gemeenteraad en B&W 

 

Actie   

   

  Het werkbezoek start met een bezoek aan de boerderij van de familie Van 

Blaaderen aan de Ringdijk BP 28 waar het gezelschap wordt ontvangen door de 

familie Van Blaaderen en de heer Joop Goertz, voorzitter van de Dorpsraad van 

Nes aan de Amstel. 

Burgemeester Van Zanen en wethouder Veenboer blijken helaas verhinderd te 

zijn evenals de buurtregisseur van de politie, de heer Grigoleit. 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
R. Pols 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Joop Goertz heet allen hartelijk welkom, bedankt de familie Van Blaaderen voor 

hun gastvrijheid en geeft het woord aan Remco van Blaaderen (zoon van Joost 

en Els van Blaaderen) die een stukje geschiedenis van de boerderij geeft en uit-

legt waarom deze zo belangrijk is voor Nes aan de Amstel. 

Dit is een plek voor jonge opvolgende boeren. Iets waar erg aan wordt gehecht 

om de polder in stand te houden. Opa kocht dit pand in 1955. Na een brand in 

1970 werd een geheel nieuwe stal gebouwd en 10 ha. land bijgekocht. Vanaf 

2006 is men gaan samenwerken met oom Albert van Blaaderen. Er is een nieu-

we stal voor koeien neergezet om samen te melken. Nu 60 ha, ca. 100 koeien, 60 

jongvee en 40 schapen. 

Activiteiten bestaan uit melkkoeien, schapen maar ook het opsporen en be-

schermen van weidevogels. 

In het voorjaar is daar de educatie voor schoolkinderen bijgekomen. Kinderen 

kunnen op de boerderij opdrachten uitvoeren. 

Remco van Blaaderen vraagt hoe het zit met het behoud van het Amstelgroen. 

Amstelgroen heeft nog voor twee stukken ingetekend. Remco verzoekt om be-

houd van 4 ha huiskavel voor de koeien. Dit is echt een probleem als men dit 

kwijt raakt. 

 

Wethouder Pols geeft aan dat Amstelgroen een onderdeel is van een groot aan-

tal projecten en dat door de provincie is besloten door te gaan met dit project. Vo-

rig jaar is de grens vastgesteld. Er is bezuinigd en enigszins vertraagd maar er is 

nog steeds voldoende geld om door te gaan. Er komt weer beweging in de zaak. 

Remco van Blaaderen merkt op dat recreatie veel bij de boeren wordt neerge-

legd. Men wil wel bouwen, groen gebruiken voor recreatiedoeleinden maar dit 

mag niet ten koste gaan van boerenbedrijf en bedrijfsvoering. Niet iedere boer 

voelt zich hiertoe geroepen. Men mist de positieve houding richting agrariërs. 

VERSLAG 
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Actie   

   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
J. Tabak 
 

Amstelveen bestaat niet alleen uit stad. Men denkt in commerciële bouwkavels. 

Het zijn maar boeren. 

Wethouders Pols en Tabak zeggen positief te staan tegenover Stichting Be-

schermers Amstelland. 

Remco van Blaaderen: Met de omlegging van de N201 is het van belang dat de 

boerderijen bereikbaar blijven voor leveranciers. Hier wordt naar gekeken. 

Wethouders Pols en Tabak hebben dit meegenomen in het N201 overleg met 

Uithoorn. Dit is voor kennisgeving aangenomen. Nog geen definitief besluit hier-

over. De provincie kijkt hier ook kritisch naar. Er moet goed worden gekeken wel-

ke route men gaat openlaten. Geen enkele route zal helemaal verstopt raken. 

Wethouder Tabak geeft aan dat als er specifieke problemen zijn, zij deze graag 

verneemt. 

 

Het bezoek wordt afgesloten met een rondleiding door het oude en splinternieuwe 

gedeelte van het bedrijf. 

 

Van hieruit wordt gefietst langs een aantal aandacht- en knelpunten (hieronder) 

om te eindigen bij het Dorpshuis in Nes voor een slotbijeenkomst met de Dorps-

raad.  

 
 

 

 
 
T. van Oost-
waard 

 Bermen van de Amsteldijk Zuid 

 

Maaibeleid. In principe wordt er nog slechts tweemaal per jaar gemaaid. De DR 

vraagt of er desondanks (ongevraagd) extra kan worden gemaaid als het uitzicht 

dusdanig beperkt is dat het verkeer in gevaar komt. 

 

Kapot rijden van bermen en voetpad. Door de gemeente is toegezegd ‘halve 

bollen’ te plaatsen om dit te voorkomen. Zowel in de bochten als in het dorp ter 

hoogte van het restaurant. 

(Noot: dit is intussen gerealiseerd. Met dankzegging aan dhr. van Oostwaard) 

 

 

 
 
 
 
B&W 

 Jaagpad (voetpad) langs de Amstel aan de zijde van de Amstel 

 

De DR is blij met het realiseren van dit voetpad van de dorpskern tot Uithoorn. De 

DR heeft echter als hartenwens om ook aan de noordzijde van het dorp een der-

gelijk pad aangelegd te krijgen. Liefst tot aan Ouderkerk (ook een wens van Wijk-

platform Buitengebied), maar in ieder geval tot aan de Nesserlaan. 

 

 

 
 
 
 
J. Tabak 

 Amsteldijk Zuid van dorpskern tot Uithoorn 

 

De DR maakt het college er op attent dat dit gedeelte van de weg het enige stuk 

tussen het Amstelpark in Amsterdam en de dorpskern van Uithoorn is waar geen 

snelheidsbeperkende maatregelen getroffen zijn. Onlogisch en ‘gefrustreerde au-

tomobilisten’ uitnodigend tot een ‘tussensprintje’. 

 

  Industrieterrein 

 

De DR waardeert zeer dat dit terrein intussen netjes en toonbaar is. Wel trekt het 

zwaar verkeer aan (met onder meer de eerder genoemde kapotte bermen ten ge-

volge), maar de DR beseft en accepteert dat dit onvermijdelijk is nu dit terrein 

eenmaal bestaat. 

 

 

 

 Amsteldijk ter hoogte van de Veerpont van Nes naar Nessersluis 
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J. Tabak 

Tijdens dit bezoek (in het begin van het spitsuur) was het verkeersprobleem goed 

zichtbaar. vanuit het noorden aanrijdende auto´s die met de pont over willen 

staan opgesteld op een smalle wachtstrook aan de rechter rijbaan. Deze is veel 

te krap waardoor een lange rij wachtenden ontstaat. Hierdoor is de bocht onover-

zichtelijk en ontstaan gevaarlijke situaties met tegemoetkomend verkeer. Ook 

worden de berm en het voetpad kapot gereden. De wethouder belooft de afd. 

Verkeer hiernaar te zullen laten kijken, in combinatie met alle andere knelpunten 

langs deze weg. Zie hiervoor en hierna. 

 

  Kombord aan de zuidkant van de dorpskern 

 

In afwijking van de noordkant krijgt het geplande nieuwe portaal geen waarschu-

wingsknipperlicht met 30 km. Er zou geen elektriciteit kunnen worden aangelegd 

aan de kant van de Amstel. De DR pleit voor zonnepanelen om dit toch mogelijk 

te maken. 

(Noot: intussen opgelost. Met dankzegging aan dhr. Cor Maas) 

  

  Wegversmalling / Druppel (drempel) 

 

Door deze drempel (en een identieke aan de noordzijde van het dorp) dreigde de 

jaarlijkse wielerronde van Nes te moeten worden opgedoekt. Intensief overleg 

tussen Dorpsraad, Wielerclub, KNWU en de gemeente heeft uiteindelijk tot een 

oplossing geleid. De drempels zijn demontabel gemaakt en worden, ook in de 

toekomst, door de gemeente jaarlijks gedemonteerd en weer teruggeplaatst. De 

DR waardeert deze flexibiliteit van de gemeente zeer. 

 

 

 
 
 
 
 
 
F. Hellendall 

 Amsteldijk Zuid ‘180’. Drie nieuwe huizen. 

 

Hier zijn drie nieuwe woningen gepland. De DR spreekt de wens uit dat de 

nieuwbouw goed zal passen in het ‘dorpsgezicht’, maar is enigszins ongerust ge-

zien de beide nieuwe woningen bij de Zwarte Kat (zelfde projectontwikkelaar). 

Wethouder Hellendall geeft aan dat, gezien de bestemming woningbouw, er 

slechts voldaan hoeft te worden aan de eisen van het bestemmingsplan en wel-

stand. Hierop zal worden getoetst. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
R. Pols 

 Woningbouwproject Melkfabriek 

 

Aan de Amsteldijk Zuid 173-177, locatie oude melkfabriek, zullen 12 koopappar-

tementen, 1 vrijstaande koopwoning en 4 starterswoningen (huur) worden ge-

bouwd. Bij het opstellen van de Nota van Uitgangspunten is de Dorpsraad inten-

sief betrokken door de Gemeente. Ook is er in december 2008 een presentatie 

gegeven waar Nessers konden inspreken en vragen konden stellen. Naar ver-

wachting zal de nota binnenkort door de Gemeenteraad worden vastgesteld, 

waarna de bestemming kan worden veranderd. 

(Noot: De Nota van Uitgangspunten is in juli 2009 door de Gemeenteraad vastge-

steld). 

 

(Noot: Bovengenoemd plan is intussen onhaalbaar gebleken en een nieuw plan, 

inclusief een amendering van de Nota van uitgangspunten, is in voorbereiding. 

De Dorpsraad verwacht ook hierbij intensief betrokken te zullen worden). 

 

 

 
 
 
 
 
 

 Recreatie steiger / Verkeersproblemen 

 

De zwemsteiger is gerealiseerd uit geld van de kwaliteitsimpuls. Men is hier zeer 

tevreden mee. Steiger wordt goed gebruikt. De verkeerssituatie is hier gevaarlijk. 

Er zijn maar een beperkt aantal parkeerplaatsen en de berm wordt kapot gere-

den. Bij eerder werkbezoek is hier ook over gesproken. Hele Amsteldijk bekijken. 

Wethouder Tabak stelt voor een hernieuwde schouw te doen met de huidige 
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J. Tabak 

Dorpsraad. Het hele traject doornemen op verkeersgebied en dan kijken of 

maatwerk oplossingen mogelijk zijn.  

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
F. Hellendall 
R. Pols 

 Voormalige St. Josephschool 

 

De dorpsraad vraagt (net als twee jaar geleden) wat er met de school gaat ge-

beuren. Al jaren gebeurt er niets en het verval (van dit ‘Gemeentelijk Monument’) 

schrijdt voort. Gaan de hotelplannen nu door of niet? Aangezien er, ondanks de 

afgegeven bouwvergunning, niets lijkt te gebeuren vraagt de Dorpsraad om her-

bestemming naar een nuttige functie voor het dorp. Woningbouw? Sociale func-

tie? Wethouder Hellendall geeft aan dat de vergunningen bijna onherroepelijk 

zijn. Wethouder Pols zegt dat dit inderdaad twee jaar geleden ook al speelde 

maar dat er inmiddels wel een traject bewandeld wordt en de koper nu moet af-

nemen. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
T. van Oost-
waard 

 St. Urbanuskerk 

 

We worden ontvangen door de heer Casper Stevens, oud wethouder. De kerk is 

een rijksmonument. Tijdens dit bliksembezoek is er geen tijd om de problemen 

met het onderhoud uitgebreid te tonen, maar dhr. Stevens kondigt aan op een la-

ter tijdstip een afspraak te zullen maken. De kerk wordt door de gemeenschap 

zeer gewaardeerd. De heer Stevens vraagt naar mogelijkheden voor subsidie 

voor onderhoud en behoud van dit monument. 

 

We fietsen achter de kerk langs richting Dorpshuis ‘De Nesse’. De leden van de 

Dorpsraad vragen onderweg aandacht voor punten met betrekking tot (achterstal-

lig) onderhoud van ‘Speelterrein Freeness’. 

 

 

 
 
 
T. van Oost-
waard 

 Gebouw van de Scouting / Speelveld 

 

Het gebouw is uitgebreid met (onder meer) geld van de kwaliteitsimpuls. Men is 

hier heel tevreden over. Er zijn nu ongeveer 45 scouts verdeeld over twee groe-

pen. Drainage van het grasveld is volgens dhr. Van Oostwaard niet nodig. Wel 

opnieuw frezen. 

 

  Container van het Oranjecomité 

 

Nu deze container, waarin het Oranjecomité haar spullen opbergt, mooi is opge-

knapt en zeer onopvallend is geplaatst, heeft de Gemeente, mede op aandringen 

van de Dorpsraad, afgezien van de eis dat de container moet worden opgedoekt. 

Hiervoor dank. 

 

 

 
 
T. van Oost-
waard 

 Speelplek ‘Freeness’ 

 

De speelplek vertoont langzamerhand weer achterstallig onderhoud. Bij het ‘klim-

kasteel’ blijft veel water staan. De omheining van de tennisbaan is kapot. Het 

bruggetje in de skelterbaan is kapot. Etc. 

 

  Basisschool ‘De Zwaluw’ 

 

De speelplaats is pas opgeknapt en voor publiek toegankelijk. Hier is men zeer 

tevreden over. In de school net nieuwe pc’s, totaal 20 stuks. Drie laptops om in de 

klas in te zetten. Ook hier is het kwaliteitsimpuls geld goed besteed. De biblio-

theek (‘Aagje Deken’) is er van opgeknapt en de aula is opnieuw ingericht met 

podium en tribune. Een half jaar geleden is een nieuw lokaal opgeleverd voor 

overblijf en diverse activiteiten. 

 

  (Aangekomen bij) Dorpshuis ‘De Nesse’. 
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Mevrouw Inge Ellens, secretaris van de Dorpsraad is hier aanwezig om verslag te 

maken voor de Dorpsraad. Ook enkele buurtbewoners zijn aangeschoven. 

De voorzitter, dhr. Joop Goertz, heet alle aanwezigen welkom en geeft een korte 

samenvatting van de bezochte locaties. Tijdens de tocht zijn ook diverse aante-

keningen gemaakt. Deze zullen worden uitgewerkt. Bezoekers die meer info of 

het verslag willen ontvangen kunnen hun naam op de lijst invullen. 

Ook wordt gevraagd of zij mee willen doen aan gemeentelijke enquête m.b.t. dit 

werkbezoek.  

 

Naast de punten die tijdens de fietstocht zijn bekeken en besproken komen nog 

de punten aan de orde die schriftelijk als ‘opdracht voor de heenweg’ aan de le-

den van het college waren meegegeven (omdat er nou eenmaal geen tijd was om 

nog meer gezamenlijk te bekijken). Het betreft: 

 

 

 
 
 
 
J. Tabak 
 
 
J. Tabak 

 Nesserlaan / ‘Busbaan’ naar Waardhuizen 

 

Er wordt verzocht om handhaving om het sluipverkeer over ‘busbaan / fietspad’ in 

toom te houden. Ook wordt er veel te hard gereden. Wethouder Tabak laat weten 

dat er wordt gekeken of er preventief gecontroleerd kan worden en er wordt na-

gedacht over verkeersbeperkende maatregelen.  

 

De Nesserlaan is intussen weer in slechte staat, inclusief de ‘uitwijkstroken’. Hoog 

tijd hier iets aan te doen. 

 

De Dorpsraad is blij met de verbetering van het openbaar vervoer. Voor Nesser 

begrippen rijdt de bus frequent en ook (beperkt) in het weekend. Het kan altijd be-

ter, maar dit moet in ieder geval worden gekoesterd. 

 

 

 
 
 
R. Pols 

 Wandelpad langs de Nesserlaan 

 

De Dorpsraad verzoekt om het wandelpad langs de Nesserlaan (thans uitsluitend 

ten westen van de Middenweg) te verlengen tot aan de Amstel of minstens tot 

aan de Ringdijk BP. 

Dhr. van Oostwaard geeft aan dat dit pad er gaat komen. Is nu in ontwerp- c.q. 

voorbereidingsfase samen met plannen voor andere paden. 

 

 

 
 
 
 
R. Pols 

 Plas-drasgebied achter het gemaal 

 

Genoemd wandelpad kan ook dienen om dit gebied te bereiken. De Dorpsraad 

zou graag zien dat het gebied toegankelijk wordt gemaakt voor recreanten. Dat 

was oorspronkelijk ook de bedoeling, maar zou nu niet meer in het plan zitten. 

Wethouder Pols zegt toe dit nog eens te zullen bekijken. 

 

 

 
 
 
 
J. Tabak 

 Fietspontje Amsteldijk Zuid 

 

Dit fiets-/voetgangerspontje is voor het derde jaar in gebruik. Er was financiering 

voor drie jaar. Hoe nu verder? Mevrouw Tabak geeft aan dat hier over is gespro-

ken en laat nog weten wat of en hoe het verder gaat. Gesprek hierover met 

groengebied volgt nog. 

 

 

 
 
 
 
 
 

 Fiets- en wandelpaden 

 

Met het fietspad langs Waardhuizen met aftakking naar ‘De Zwarte Kat’ is de 

Dorpsraad blij (al is het er nog steeds niet echt). 

 

Gemist wordt nog vooral een jaagpad langs de Amstel vanaf de dorpskern van 

Nes tot Ouderkerk of (in eerste instantie) op zijn minst tot aan de Nesserlaan. Lo-
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R. Pols 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
R. Pols 

pen over de weg is zeer onaangenaam en gevaarlijk met het drukke verkeer en 

‘een rondje lopen’ vanuit Nes kan thans eigenlijk niet. 

NB: Ten zuiden van Nes is een dergelijk pad er wel en langs de Amsteldijk Noord 

ook. 

De provincie heeft een deel van de wandelpaden gesubsidieerd. Het College 

geeft aan dat de wens bekend is om dit pad verder door te trekken. Nu moet er 

worden bekeken wat de financiële mogelijkheden zijn. 

 

Ook gemist wordt nog steeds een fietspad vanuit de dorpskern naar de Midden-

weg. Dit zou een veilige route zijn voor (onder meer) scholieren die naar Uithoorn 

of Amstelveen fietsen. Een hartenwens van de Dorpsraad. 

 

Dhr. van Oostwaard geeft aan dat alle plannen voor nieuwe voet- en fietspaden in 

kaart worden gebracht. Dhr. Beijer verzoekt om een overzicht van de voet-, fiets- 

en ruiterpaden voor vastlegging in het verslag. Dhr. Jurjen Bakker van de ge-

meente zou bezig zijn met een update van alle plannen. 

De Dorpsraad geeft aan dat zij graag betrokken wil zijn bij deze plannen in de 

vorm van meedenken en inspraak. De heer Pols geeft aan dat dit akkoord is. 

 

  Rondvraag n.a.v. de bekeken locaties. 

- dhr. Portengen heeft vragen m.b.t. de toegankelijkheid van het te realise-

ren plas-drasgebied. Wethouder Pols licht toe dat het waterschap een 

voorstel heeft gedaan om meer recreatie in de polder te brengen, maar 

de wethouder heeft niet de wens om de polder te versnipperen in allerlei 

stukjes recreatie. Hier moet men voorzichtig mee omgaan, de polder 

moet zo open mogelijk worden gehouden. 

- Dhr. Lambalk vraagt in hoeverre de wethouders bekend zijn met het plan 

‘Gele Kwikstaart’. Er blijkt niemand op de hoogte te zijn. Dhr. van Oost-

waard, initiatiefnemer van dit plan, legt uit dat dit o.a. een bijzondere na-

tuurbeleving inhoudt en dat er een subsidieaanvraag is ingediend als pro-

ject binnen de Groene As.  Om de Middenweg te voorzien van bloeiende 

bermen moet het klepelen (zoals dat nu gebeurt) weer worden omgezet 

naar maaien. Dit zou door de boeren zelf kunnen worden gedaan. De uit-

voering van dit plan zal naar verwachting worden gestart in 2010. Dhr. 

van Oostwaard laat een tekening achter van plannen voor ruiterpaden. 

Wethouder Groot stelt voor dat zodra er meer duidelijkheid is dit toe te 

lichten op de eerstvolgende Dorpsraadvergadering. 

- Dhr. Hoogendoorn meent dat het plan voor ruiterpaden weliswaar een 

mooi plan is, maar dat recreanten niet voor de boeren moeten gaan.  
 

  Einde bezoek 

Wethouder Groot bedankt namens het college alle aanwezigen voor deze zeer in-

formatieve middag. Veel gezien. Het College ervaart het als zeer plezierig dat niet 

alleen negatieve maar ook positieve punten aan de orde kwamen. Er zal volop in 

de slag worden gegaan met de aandachtspunten. 

 
 
 
 
 
 
 
 


